
 

 

 

Verslag van de vergadering van de Participatieraad Putten, gehouden op maandag 18 april 2016 

Aanwezig: alle leden van de raad, namens de gemeente: Marco Daudeij en Alex Hagenbeek. 

1. Opening en welkom: 

Chris van Tilborg opent de vergadering; hij heet ons van harte welkom, met name de 

vertegenwoordigers van de gemeente. Voor hen stellen de nieuwe leden van de 

participatieraad zich voor. 

 

2. Vaststellen agenda: vooralsnog volgen we de agenda. 

 

3. Overleg met gemeente: Marco Daudeij 

3.1. Adviesaanvraag MAP, Sociaal Culturele Visie Putten 

Marco geeft een korte toelichting. Hij benadrukt de dynamiek van het plan: wat willen 

we bereiken? De beweging moet te herkennen zijn in de bijgevoegde piramide: hoe kan 

de Puttense samenleving zichzelf versterken? De gemeente geeft daarin sturing. Het 

rapport draagt veel onderwerpen aan; het is niet de bedoeling alles in één keer aan te 

pakken, maar om prioriteiten te stellen. 

Reacties van de diverse werkgroepen: 

- Jeugd: hoe zit het met de voor- en vroegschoolse educatie? Marco: er is zojuist een 

convenant getekend. Alle instanties zijn ingelicht. We zijn in gesprek met het 

onderwijs.  De ouders moeten we nog informeren. Passend onderwijs in de 

gemeente? Marco: hier gaat het om een ingewikkeld samenwerkingsverband; we zijn 

in gesprek. Wat zijn precies de indicatoren? (blz. 14 rapport). Marco zal ze ons e-

mailen. Wat staat er op papier over privacy? Marco: ook dat zal ik e-mailen. 

- Wmo: constateert in de piramide een discrepantie: de gemeente wil de 

zelfredzaamheid bevorderen, maar daarover wel de regie voeren. Burgerparticipatie 

zou idealiter van onderaf moeten komen. Kan de gemeente zich exclusiever 

uitspreken over de gevraagde tegenprestatie? Marco: we gaan niet overvragen. Denk 

niet aan grote projecten. Alleen daar waar het enigszins mogelijk is. Zoek het meer in 

kleinschalige gebaren, bijvoorbeeld een taart voor tuinonderhoud. 

- Participatiewet: besteed meer exclusieve aandacht aan de groep mensen die een 

zinvolle dagbesteding zou moeten krijgen. Noem ook bij de inburgering 

(statushouders) de kinderen en de noodzaak van scholing (los van de leerplicht). 



- Kunst en cultuur: hoort Het station (althans de culturele activiteiten daar) niet in het 

rijtje? Het station is geen gepasseerd station, maar neemt een buitengewoon 

bijzondere positie in. 

- Leerlingenvervoer: de grensregel van 6 km (zelf bekostigen) veroorzaakt veel onrust 

bij betrokkenen! 

- Mobiliteit:  dit is een regionale aangelegenheid. Daarvoor heeft de gemeente de 

juiste route bewandeld. De communicatie in dezen behoeft aandacht: de regiotaxi is 

voor velen een onbekend fenomeen en de nadruk ligt teveel op vervoer van 

gehandicapten. Een betaalbaar tarief hoort te gelden voor iedereen. 

- Algemeen: Chris vraagt aandacht voor opname in het rapport van de zogenaamde 

sociale, inclusieve agenda. Die is geënt op een rapport van de VN-raad, goedgekeurd 

door de Tweede- en Eerste Kamer. Hij hoopt dit zelf in de commissievergadering d.d. 

19 april in te spreken. Het gaat over veel meer dan het verlagen van een stoepje! 

- Geeft de gemeente de beschikking voor de buurtzorg op tijd af? Zij probeert dat wel, 

maar dit komt voor het eerst in beeld. Mogelijk is er enige vertraging, maar hier gaat 

zorgvuldigheid boven tijd. 

- Geldt dit ook voor de Jeugdzorg? (de pers rept over omvallende organisaties). Putten 

heeft de financiën op orde; soms heeft de andere partij de administratie nog niet 

geheel op orde.  

- Gemeente en werkgroep hebben een gesprek gehad met Q4c (Quality for children). 

We hebben de indruk te maken te hebben met een goede organisatie waarop we 

mogelijk in de toekomst op gaan steunen. 

- Chris dankt Marco Daudeij voor het opstellen van een doorwrocht rapport en het 

beantwoorden van de vragen. Marco verlaat de vergadering. 

 

4. Overleg met gemeente: Alex Hagenbeek: 

4.1. Adviesaanvraag “Marktbewerkingsplan”. 

De doelen van de participatiewet brengt de gemeente in beeld: wat kan iemand wel, hoe 

kan hij deelnemen aan de maatschappij? Met alle uitkeringsontvangers is een gesprek 

gevoerd (240) en de mogelijkheden zijn in beeld gebracht. We kijken hoe iemand binnen 

een half jaar kan stijgen op de ladder. De volgorde is: van werkintake naar 

uitkeringsintake. De gemeente werkt in samenwerking met andere instanties aan 

werkprojecten (contacten met bedrijven, ambassadeurs); dat kan lokaal, maar ook 

regionaal. Het gaat om afstemming van vraag en aanbod. Het plan heeft de status van 

beleids- en uitvoeringsdocument. Advies graag over twee weken. 

 

4.2. Participatiewet: dit punt valt samen met 4.1. 

 

4.3. Functioneren participatieraad: 

- Alle e-mail van de leden naar de voorzitter en secretaris. 

- Alle e-mail vanuit de gemeente ook. 

- Aanspreekpunt gemeente: Amélie van Norden 

- Financiën: een rekening op eigen naam is niet mogelijk. We blijven declareren via 

onze penningmeester, Sybrecht van der Veen. 

- Planning en adviezen: lijst elke vergadering 



- Burgerplatform: 

- Moeilijk om cliënten zelf te betrekken. Mogelijk kan de gemeente hier een helpende 

hand bieden. 

- Volgende platform in oktober (opnemen in planning) 

- Concentreren op één thema 

- Hang onder de naam Burgerplatform een lokkertje ( bijvoorbeeld:” Zorg, als de 

mantel een maat te groot wordt” of “Valt de juffrouw van de garderobe onder 

mantelzorg?”) 

 

5. Bespreekpunten Participatieraad: 

5.1. Burgerplatform 11 april 2016: 

Er waren 20 deelnemers. Het blijkt dat het vinden van de juiste route voor hulpaanvraag 

moeilijk is; veelal gaat die via een omweg. Het keukentafelgesprek kenmerkt zich door 

een gebrek aan empathie (lijstje afwerken). Volgende keer Martin Prins uitnodigen. De 

aanschaf van hulpmiddelen blijkt in veel gevallen goedkoper als cliënten het zelf regelen. 

Het vervoer (tijden, leerlingevervoer, bijbetalen) levert veel ongenoegen op. 

Aandachtspunten voor oktober: communicatie via de gemeente, naamgeving, één 

onderwerp. Wilmy en Alie gaan brainstormen. 

Alie: regel ook een zaal met betere akoestiek! 

Sybrecht  en Alie nemen contact op met “Hart van Putten”. 

 

5.2. Werkafspraken en taakverdeling: 

We handhaven het huidige e-mailverkeer (zelf prioriteren) 

Jaap maakt een vergaderplanning 

Chris stelt het jaarverslag op van het jaar 2015 en stuurt het dan naar Jaap. 

5.3. Opleiding en training: 

Chris wacht nog op offertes. Hij heeft geïnformeerd naar trainingen op het gebeid van 

het sociale domein, een communicatieplan en een verdiepingscursus participatiewet. 

5.4. Adviezen in behandeling: 

M.A.P. : inbreng sturen naar Jaap. Advies op 22 april. 

Suggestie van Chris: kijk ook eens naar de stukken van de Raad. 

Regionale adviezen blijven bij Chris. 

Martkbewerkingsplan: 29 april. 

Aanvullend regionaal advies huiselijk geweld en kindermishandeling: 25 april. 

5.5. Werkgroepen: John  Loukes heeft zitting genomen in het reizigerspanel. Deze functie 

draagt hij over zodra hij een gebruiker heeft gevonden. 

5.6. Chris wijst op de raadsstukken die toegevoegd zijn. De participatieraad wil graag 

meegenomen worden in processen die hem aangaat! 

5.7. PR en communicatie: 

Zodra  het verslag is vastgesteld stuurt Jaap het naar Wilmy; die zorgt publicatie op de 

website. 

Wilmy en Chris buigen zich over een communicatieplan. Er komen nieuwe visitekaartjes 

(naam, functie, werkgroep). 

 

6. Verslag en afsprakenlijst: 



6.1. Verslag van 21 maart 2016: het verslag keuren we ongewijzigd en onder dankzegging 

aan Alie goed. Chris dankt haar voor de vele keren dat zij het verslag maakte. 

6.2. Overzicht correspondentie: Alie vraagt naar de Christelijke bibliotheken. Er zijn er meer 

dan één. Te zijner tijd nodigen we dhr. Den Dulk uit. 

6.3. Mededelingen, rapportages en afspraken: 

We ontvangen liever een concreet stuk over Wmo – maatwerkaanbieders dan dat we 

meegaan in het ontwikkelingsproces. 

Sybrecht; (een melding) is verbijsterd over de behandeling van het Wmo- loket ten aanzien 

van een zorgverlener, buiten de cliënt om. Zij maakt er een casus van, die naar Martin Prins 

gestuurd zal worden. 

7. Sluiting: Chris sluit om 21.40 uur de vergadering. 

 

 

 


